
Årsmøte Fauske & Sørfold Pistolklubb
Sted: Fauske Idrettshall
Tid: 2 1.03.2024 kL l 9:00-20:00

1. Åpnins

Åpning av Årsmøtet kl. 19.00 formann Tommy Mosti.
Det møtte opp 20 medlemmer med stemmerett.

2. Konstituerins

Valg av møteleder:
Valg av sekretær:

Valg av to medlemmer for underskriving av protokollen:

Tommy Mosti
Knut-Erik Holsen

Knut Øyre
Roald Sandnes

3. Godkiennins av innkallins oe saksliste.

Innkallingen godkjent
Saksliste godkjent.

4. Stvrets årsberetning.

-Kort om styrets aktiviteter: Møter, spillemiddelsøknad og spons.
-Eksterne møter og kurs gjennom Skytterforbund og Idrettsforbund, deltagelse krets og idrettsråd
-Status Sjønstå: Rydding, pauserom, traktor og fres. God fremdrift.
-Aktivitet i klubben: NNM Luft korrespondanse. Dommerkurs og kretsmester i luftpistol nevnes.

5. Reqnskap 2023.

Kasserer gikk glennom regnskapet.

Regnskapet for 2023 ble godkjent uten merknader.

6. Årsmøtesaker fra styret.

a) Skytebane Sjønstå:

Utbetaling fra kommunen på 300.000kr i 2024har 3krav.
Byggesak -ok
Spillemiddelsøknad -ok
Godkjenning fra politi forventet klar innen uken, men har vært utfordringer med ordlyd i søknad.
Dette i forbindelse med ønsket kaliber for rifle og søknad om en pistolbane.
Søknad utarbeidet med bistand fra konsulent i skytterforbundet, men savner tilbakemelding.
Forventes uansett løst snart, slik at midler kan utbetales og arbeid igangsettes inne på selve banen.

b) Baneleie:

Styret foreslår å kutte baneleien ved skyting på luftbanen da denne løsningen straffer de aktive
medlemmene. For å dekke inn dette økes kontingenten for hovedmedlemmer fra 1500kr til l600kr

Årsmøtet tar informasj onen sin støtte.
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T.Innkomne saker.

Ingen innkomne saker.

Årsmøtet tar en åpen dialog rundt Sjønsø, dugnad, søknader og satsning på ungdom.

Kan klubben ha noen form for insentiver for dugnad? -Søknadsgruppa kan se på forslag

Luftkuler kjøpes inn for videresalg, ettersom baneleien utgår.

Reinardt Nilsen og Willy Kristoffersen skal se på en modell for satsning på ungdom.
Herunder skytetider og plan for giennomføring.
S§ret håper noen kan delta på trenerkurs og bistå i denne satsningen.

8. Medlemskontinsent 2025.

Hovedmedlem økes fra 1500,- til 1600,- for å avvikle baneleie ved skyting.

Hovedmedlem
Senior
Honnør
Familiemedlem
Junior
Æresmedlem

9. Budsiett 2024.

Kasserer gikk gjennom budsjettforslaget

Budsj ettforslaget enstemmig vedtatt.

kr
kr
kr
kr
kr
kr

1500,-
750,-
750,-
750,-
500,-
50,-

Obs: 450kr av kontingent for alle over 20år går til kontingent krets/forbund.

Medlemskontingent for 2025 vedtatt.
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10. Vals.

Leder

Nestleder
Kasserer
Sekretær
Materialforvalter

L Varamann
2. Varamann

Jentekontakt
Jentekontakt

Kontrollkomit6
Kontrollkomit6
Vara

Valgkomite
Valgkomite
Vara

Knut-Erik Holsen
Referent

Protokollen er godkjent

I CB
Øyre

Tommy Mosti

Mats Øverland
Knut-Erik Holsen
Willy Kristoffersen
Bjørn Thomas Hamsund

Simon Engan
Jon Erik Evenstrøm

Stiller til gjenvalg (1)

Ikke på valg (2)
Stiller til gjenvalg (2)
Ikke på valg (2)
Stiller til gjenvalg (2)

Stiller til gjenvalg (1)
Stiller til gjenvalg (l)

Stiller til glenvalg (l)
Stiller til gjenvalg (l)

Stiller til gjenvalg (1)
Stiller til gjenvalg (1)
Nv (l)

Nv (1)
Nv (1)
Stiller til gjenvalg (1)

Roald Sandnes
Und er s lcr iv er pr o to ko ll

Lill Monica
Elisabeth

Daniel
Tage
Knut

Christian
Reinardt
Tommy

Pedersen
Windstad

Engan
Tveråmo
Øyre

Bringsli
Nilsen
Karlsen

Valgkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt.

11. Avslutnins - Protokoll underskrives.

Årsmøtet ble avsluttet kl. 20:00 av møteleder Tommy Mosti
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